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 zخبر

پس از ۵ هفته 
ابتدایی که نتایج 

 ضعیفی گرفتید 
۶ هفته عجیب و 

خیلی خوب داشتید 
که همه نتایج 

ضعیف را جبران کرد. 
چه اتفاقی افتاد که 
توانستید تا این حد 

متحول شوید؟
ما جزو تیم هایی 

بودیم که بیشترین 
تغییر را در نقل و 

انتقالات داشتیم. 
۳۰ بازیکن ورودی و 
خروجی داشتیم که 

به همه گفتیم نیاز به 
زمان است و یکسری 

مسائل قابل پیش بینی 
بود. بارها به این 

مسأله اشاره کردیم اما 
یکسری درک نمی کردند 

و فکر می کردند بهانه 
می آوریم. در حالی که 
ما گفتیم نیاز به زمان 

داریم تا تیم شکل 
بگیرد. با گذشت زمان 

نتایج خوبی کسب 
کردیم که اگر کمی 

خوش شانس بودیم 
می توانستیم نتایج 
بهتری هم بگیریم. 

مثلاً مقابل پرسپولیس 
که ۱۰ نفره شدیم 

می توانستیم ببریم. 
مقابل سپاهان یک بر 
صفر جلو بودیم اما در 
نهایت برنده نشدیم. 

در واقع می توان گفت 
ما به جز استقلال، در 

برابر ۶ تیم بالای جدول 
نتایج خوبی گرفتیم 

و به امتیاز رسیدیم. با 
پرسپولیس و سپاهان 
مساوی کردیم. مقابل 

گل گهر بردیم و بازی 
برگشت مقابل تراکتور 

هم مساوی شد.

ZOOM

در آینه لیگ
فوتبال ایران

حسینی جواب مثبت نداد

مذاکره آلومینیوم 
با ساکت

آلومینیــوم اراک بعــد از جدایــی 
ســیدمهدی رحمتــی از کادرفنــی 
به دنبــال انتخــاب جایگزیــن ایــن 
ــی اســت. از روزهــای گذشــته  مرب
گزینه هایــی بــرای ســرمربیگری 
آلومینیــوم مطــرح شــد امــا اولیــن 
مربــی کــه اراکی هــا بــا او وارد 
مذاکــره شــدند، مجتبــی حســینی 
ــود. ســرمربی دو فصــل گذشــته  ب
روز گذشــته  ن طــی دو  پیــکا
مذاکراتــی را بــا اعضــای هیــأت 
ــوم انجــام  ــره باشــگاه آلومینی مدی
داد و اگرچــه گفتــه می شــد ایــن 
مذاکــرات بــه توافــق ختم می شــود 
امــا چنیــن مســأله  ای تحقق نیافته 

اســت. 
موضوعی که باعث شــده حسینی 
لومینیــوم جــواب  بــه پیشــنهاد آ
مثبــت ندهــد، کمبــود بودجــه ایــن 
تیــم بــرای فصــل جدیــد اســت. از 
باشــگاه آلومینیــوم خبــر می رســد 
کــه آنهــا بــا توجــه بــه کــم شــدن 
بودجه شــان قصــد دارنــد تیمــی 
جــوان و ارزان را راهــی فصــل بعــد 
کننــد. از طرفــی ایــن مســأله بــا 
توجــه بــه شــرایط مــورد قبــول 
ــه و دو طــرف  ــرار نگرفت حســینی ق
بــه نتیجــه ای نرســیده اند. در 
ایــن شــرایط شــنیده می شــود 
لهامــی ســرمربی  کــه ســاکت ا
فصــل پیــش هــوادار تهــران دیگــر 
گزینــه ای اســت کــه مدیــران 
لومینیــوم بــا او وارد مذاکــره  آ
شــده اند. اراکی هــا قصــد دارنــد 
بــا وجــود شــرایطی کــه دارنــد 
هرچــه ســریع تر ســرمربی خــود 
را بــرای فصــل جدیــد انتخــاب 
کننــد و بــه همیــن خاطــر مذاکــرات 
بــا ســرمربیان مختلــف را جلــو 
می برنــد. بایــد دیــد در نهایــت 
مدیــران آلومینیــوم با چه کســی به 
توافــق می رســند و ســکان هدایــت 

تیــم خــود را بــه او می ســپارند.
 
 

 منهاجی مربی 
خیبر خرم آباد شد

د مــاه ســال  جــاری  18 خــردا
محمدرضــا مهاجــری به عنــوان 
ســرمربی جدیــد خیبــر خــرم آبــاد 

انتخــاب شــد. 
ایــن در حالــی بــود کــه پیــش از ایــن 
قــرار بــود ابراهیم اشــکش هدایت 
نماینده لرستان در لیگ یک را به 
عهده داشــته باشــد، اما وی بعد از 
شــش روز همــکاری اســتعفا و فــراز 
کمالونــد مدیرعامــل باشــگاه خیبر 

بــا ایــن اســتعفا موافقــت کــرد. 
در همیــن رابطــه ســایت رســمی 
باشــگاه خیبــر از انتخــاب آرتــا 
منهاجــی به عنــوان دســتیار رضــا 
مهاجــری ســرمربی ایــن تیــم خبــر 
داد و نوشــت: »منهاجی 51 ســاله، 
ــی  ــوان مرب فصــل گذشــته را به عن
در مــس کرمــان گذرانــده اســت. 
وی همچنیــن به عنــوان مربــی 
در تیم هــای فــولاد خوزســتان، 
ل  ســتقلا ا  ، ن تهــرا هــن  ه آ را
اهــواز، بــادران تهــران و خونــه 
 بــه خونــه بابــل فعالیــت کــرده 

است.«
 

مدیرعامل جدید 
 صنعت نفت 

انتخاب شد
پــس از جلســه اعضــای هیــأت 
مدیــره باشــگاه صنعــت نفــت 
بــادان، محمدعلــی شــکوهی  آ
به عنــوان رئیــس هیــأت مدیــره، 
ل یاســین به عنــوان  ســیدعلی آ
 ، یــره مد ت  هیــأ ئیــس  یب ر نا
محمدحســین رحمانــی به عنــوان 
مدیرعامــل و حســن گلــه داری 
به عنــوان دبیــر هیــأت مدیــره 

انتخــاب شــدند. 
ب  نتخــا ا ســاس  برا همچنیــن 
ه  د لعــا ق ا فو مــی  عمو مجمــع 
مؤسســه حمیــد جوادی نــژاد عضو 
اصلــی و علــی شــریفی به عنــوان 
عضــو علی البــدل هیــأت مدیــره 

خواهنــد بــود.

لومینیــوم اراک فصــل قبــل اگرچــه  آ
شــروع خوبــی نداشــت امــا در ادامــه 
توانســت نتایــج خیلــی خوبــی بگیــرد و 
پلــه پله بــالا بیاید. تیم اراکــی در نهایت 
در رده هفتــم قــرار گرفــت تــا بهتریــن 
رتبــه اش در تاریــخ لیــگ برتــر را کســب 
کنــد. وحیــد فاضلــی مربــی آلومینیــوم 
اراک کــه چهارمیــن دوره حضــور در این 
باشــگاه را تجربــه می کــرد، در مــورد 
فصلــی کــه گذشــت و دســتاوردهایی 
که داشــتند، صحبت هــای جالبی دارد.

فصل بیست و دوم برای آلومینیوم 
اراک چطور گذشت؟ به اهدافی که 

مد نظر داشتید رسیدید؟
فصل بسیار خوبی بود، هم به لحاظ 
آماری و هم به لحاظ کیفی. تیم ما، کادر 
فنی و بازیکنان به مواردی که خواستیم 
رسیدیم. یکسری زیرساخت هم ایجاد 
کردیم که نفرات بعدی با آرامش بیشتری 

کار کنند. بهبود زمین تمرین، رختکن 
زمین تمرین و ورزشگاه از جمله آنها بود. 
اولین اردوی خارجی آلومینیوم را ما برگزار 
کردیم که شخصیت به تیم داده شد. 
اولین بازیکنان خارجی را ما جذب کردیم. 
ما ساختارسازی هم کردیم و نفرات 
زیادی از پایه ها جذب شدند مثل علی 
وطن دوست، خردمند، گودرزی، شکیب 
و... که این مسأله خیلی مهم است. در 
واقع ما در راستای ساختارسازی در 
باشگاه آلومینیوم اراک حرکت کردیم. 
بهترین خط دفاع لیگ بعد از پرسپولیس 
و بیشترین کلین شیت بعد از پرسپولیس 
را داشتیم. رتبه هفتم را به دست آوردیم 
که ۶ تیم قبل ما یعنی پرسپولیس، 
سپاهان، استقلال، تراکتور، گل گهر و 
مس رفسنجان چندین برابر ما هزینه 
کردند. ما توانستیم شخصیت سازی 
کنیم و بازیکنان باتجربه را احیا کردیم 
و به بازیکنان جوان میدان دادیم. در 
نهایت هم تیم را با رتبه خوبی تحویل 
مردم خوب اراک و باشگاه دادیم و آرزوی 
موفقیت در ادامه مسیر فوتبالی و لیگ 
برای این تیم دارم. یکی دیگر از مهمترین 
دستاوردهایی هم که داشتیم دعوت 
شدن ۳ بازیکن به تیم ملی بزرگسالان 

و ۳ بازیکن در تیم امید بود که بیشترین 
نفرات را در این تیم ها داشتیم.

حسین پورحمیدی مؤثرترین 
بازیکن تیم تان بود که ۱۷ 

کلین شیت هم داشت.
حسین عملکرد خوبی داشت. البته 
ساختار دفاعی تیم هم کمک کرد. ما 
در آمار کلین شیت و گل خورده جزو 
۲ تیم اول جدول بودیم. پورحمیدی با 
تلاش های اشکان نامداری و رحمتی 
سرمربی تیم که در دوره خودش 
بزرگترین دروازه بان ایران بود، توانست 

خوب کار کند.
آمار تساوی تیم تان خیلی بالا بود و 

۱۵ مساوی داشتید.
در فوتبال، برد بهتر از تساوی است و 
تساوی بهتر از باخت. وقتی شرایط نداری 
که برنده باشی، تساوی بهتر از باخت 
است. البته در همه بازی ها حتی مقابل 
پرسپولیس و سپاهان، تفکر ما برد بود 

اما بدشانس بودیم.
در اتفاقی عجیب هم در ۹۰۰ 

دقیقه ۲ گل خوردید که آمار جالبی 
است.

این مسأله باز هم برمی گردد به ساختار 
دفاعی خوب تیم و حسین که ۳،4 پنالتی 

گرفت و خیلی به ما کمک کرد.
یک مسأله جالب در آلومینیوم 
اراک، خداحافظی ناگهانی میثم 

مجیدی بود. آن هم در میانه فصل 
و زمانی که هیچ صحبتی در مورد 

آن نشده بود.
میثم بازیکن بزرگی بود و خیلی با ما 
همکاری کرد. با بودنش به عنوان بازیکن 
خیلی کمک کرد و با رفتن هم فداکاری 
انجام داد و کمک کرد. به هر حال میثم 
در صحبتی که با آقای رحمتی داشت 
چنین تصمیمی گرفت و برای او آرزوی 

موفقیت داریم.
چه شد محمدرضا خلعتبری آمد و 

خیلی زود رفت؟
محمدرضا بازیکن بزرگی است که آنچه 
می خواستیم را انجام داد و کمک کرد اما 
متأسفانه یکسری مشکلات پیش آمد. 
محمدرضا هنوز آماده است و می تواند 
کمک کند. برای ما هم مفید بود اما یک 
چهارچوب انضباطی بود که در راستای 
آن حرکت نکرد. به همین دلیل علی رغم 
میل باطنی، خداحافظی کرد. در زمان 
حضورش مثمرثمر بود و بزرگی کرد برای 
تیم. محمدرضا بسیار باشخصیت و فنی 

و دوست داشتنی است.  

بهترین گلزن تیم تان محمدرضا 
آزادی بود که ۷ گل زد. چه نظری 
در مورد این بازیکن جوان دارید؟

و  مستعد  یکن  ز با یک  محمدرضا 
آینده دار است که در پست مهاجم 
هنوز کار دارد. امیدوارم پله های ترقی 
را خیلی زود طی کند. جایگاه محمدرضا 
این نیست و قطعاً با تمرکز بیشتر،  
می تواند در فوتبال جایگاه بالاتری به 

دست بیاورد.
از عملکرد خودتان در آلومینیوم 

اراک راضی هستید؟
مـن 4 دوره در آلومینیـوم اراک حضـور 
داشـتم. یـک دوره خـدا را شـکر تیـم از 
لیـگ ۲ بـه لیـگ یـک صعـود کـرد. لیـگ 
یک هم بودیم و تیم را بسـتیم که آقای 
خطیبـی آمـد و تیـم را قهرمـان کـرد و بـه 
لیـگ برتـر آورد. دوره سـوم تیـم را بـه 
فینـال جـام حذفـی بردیم و از دوازدهم، 
هشـتم کردیـم. در دوره چهـارم هـم کـه 
فصـل قبـل بـود، بـا عزتـی کـه خداونـد 
داده، همـراه بـا دسـتاورد و پیشـرفت 
بـوده. مـن از باشـگاه آلومینیـوم تشـکر 
می کنم و برای آنها آرزوی موفقیت دارم. 
آلومینیوم همیشه در قلب و ذهن من 

خواهـد بـود.

 zنقل قول

در هفته پایانی رقابت های لیگ دسته اول 
تیم های مس شهربابک و فجرسپاسی 
شیراز به مصاف یکدیگر رفتند که این 
بازی با برتری یک بر صفر نارنجی ها به 
پایان رسید. بعد از این بازی باشگاه 
فجرسپاسی در اطلاعیه ای خبر شکایت 
از وحید رضایی سرمربی مس شهربابک 
را داد و دلیل این مسأله را بی احترامی 
رضایی به اعضای فجر توصیف کرد. 
ده  ین خصوص مهدی رجب زا ا در 
سرمربی فجرسپاسی نیز چند روز قبل 

صحبت هایی را بر زبان آورد.
 اما رضایی در این باره می گوید: »من واقعاً 
دوست ندارم حرفی در این باره بزنم. در 

این فوتبال همه ما را می شناسند. هیچ 
وقت آدمی نبودم که به حواشی کار داشته 
باشم و همیشه سرم به کار خودم بوده 
است. در این چند سال که کار کردم، فقط 
در مسائل فنی جسارت داشتم و سعی 
کردم کاری نکنم که کسی از دستم ناراحت 
بشود. در هفته پایانی لیگ دسته اول ما 
عملکرد فنی خوبی داشتیم و توانستیم 
راه های نفوذ فجرسپاسی را بخوبی ببندیم. 
در نهایت هم نتیجه را برداشتیم و با برد 
از زمین خارج شدیم. کار من فنی است 
و توجهی به حواشی نداشته و ندارم. الان 
هم نمی دانم داستان شکایت از من 
چیست، به هر حال هرکسی مجاز است 

هرکاری را که دوست دارد انجام بدهد، 
اما من وارد این حواشی نمی شوم.« او با 
اشاره به سابقه بازی اش برای فجر این 
طور می گوید:»فکر می کنم من از نظر 
تعداد بازی، باسابقه ترین بازیکن تاریخ 
فجرسپاسی باشم. ادعایی هم ندارم، 
رتباط نزدیکی  همیشه سعی کردم ا
با مردم خوب شیراز و هواداران فهیم 
فجرسپاسی داشته باشم. خاطرات بسیار 
خوبی از آن دوران دارم و همیشه برای 
مسئولان باشگاه ریشه دار فجرسپاسی 
و هواداران خوب آن احترام قائل بوده و 
هستم. ارتباط من وهواداران فجرسپاسی 
قطع نشدنی است و در مقابل آنها سرم 

همیشه پایین است. امیدوارم همیشه 
لبخند به لب هواداران فجر باشد.« او در 
پاسخ به این پرسش که فصل آینده لیگ 
دسته اول را هم در شهر بابک سپری 
خواهد کرد یا خیر این طور می گوید:»من 
یکسال دیگر با مس شهربابک قرارداد 
دارم اما واقعاً دوست دارم در تیمی 
کار کنم که مدعی صعود باشد. سال 
گذشته سیاست شرکت مس این نبود 
که شهربابک به لیگ برتر صعود کند 
و مشکلاتی را تحمل کردیم. الان هم 
دوست دارم اگر مس شهربابک برای 
صعود به لیگ برتر سرمایه گذاری می کند، 

در این باشگاه بمانم .«

ارتباط من و هواداران فجر قطع نشدنی است

وحید رضایی: باسابقه ترین بازیکن تاریخ فجرسپاسی هستم

یونس دلفی:

بزرگ ترین اشتباهم رفتن به شارلروا  بود

یونس دلفی بازیکن فولاد خوزستان با اشاره به حضور کوتاه مدتش در تیم 
شــارلروا بلژیک می گوید:»بزرگ ترین اشــتباهم رفتن به فوتبال بلژیک بود. 
یک ســری اتفاقات بد برایم رخ داد. باید مشــورت های بیشــتری می گرفتم. 
مشــکلاتی برایم پیش آمد که مجبور شــدم به شــارلروا منتقل شوم. باشگاه 
بــه مشــکل مالــی خورده بود. اوایــل فصل قرار بود به پــی اس وی آیندهوون 

بــروم، امــا مســائلی پیش آمد که این انتقال مهیا نشــد.«

شهریار مغانلو

در کمیته انضباطی باشگاه

دوشــنبه شــب گذشــته شــهریار مغانلو میهمان ویژه برنامه فوتبال برتر بود. در 
همیــن راســتا در بیانیــه 8  بندی باشــگاه ســپاهان علیه برنامه فوتبــال برتر، بند 
6 به حضور مغانلو در این برنامه اختصاص داده شــده و این طور نوشــته شــده 
اســت: »طبــق پروتکل هــای مصوب باشــگاه، هرگونه مصاحبــه بازیکنان تحت 
قرارداد باید با هماهنگی باشــگاه باشــد. بر همین اســاس، پرونده این بازیکن 

بــه منظــور اقدامــات لازم به کمیته انضباطی باشــگاه ارجاع گردیده اســت.«

باشگاه نساجی

دو خرید جدید

وحیــد محمــدزاده و امیرمحمــد هوشــمند دو مدافــع فصــل گذشــته تیــم 
فوتبال آلومینیوم اراک طی توافقی با باشــگاه نســاجی به مدت دو فصل به 
عضویــت ایــن تیم درآمدند همچنین حنیف عمران زاده و اشــکان نامداری 
دستیاران سیدمهدی رحمتی در آلومینیوم در فصل گذشته که روز گذشته 
خبر حضورشــان در نســاجی منتشــر شــده بود ، قرارداد خود را برای حضور 

در کادرفنــی نســاجی امضا کردند.

 zسؤال و جواب

سمیرا شیرمردی
روزنامه نگار

فاضلی: 
دستاوردهای زیادی 

لومینیوم  برای آ
داشتیم

نفرات بعدی با آرامش بیشتری کار 
می کنند

چهارشنبه    24 خرداد ۱4۰2  سال بیست و هفتم  شماره 7۳2۶ 
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